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W sprawie dróg w regionie

W związku z ostatnimi publikacjami dotyczącymi zamieszania wokół budowy dróg w regionie
świętokrzyskim w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego odbyła się
konferencja prasowa.

W związku z ostatnimi publikacjami dotyczącymi zamieszania wokół budowy dróg w
regionie  świętokrzyskim  w  Urzędzie  Marszałkowskim  Województwa
Świętokrzyskiego  odbyła  się  konferencja  prasowa.

Uczestniczyli  w  niej  wicemarszałek  Zdzisław  Wrzałka,  dyrektor  Departamentu
Infrastruktury Wojciech Siporski, zastępca dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych
i Autostrad Oddział Kielce Krzysztof Strzelczyk oraz dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu
Dróg Wojewódzkich Wojciech Płaza.

–  Jesteśmy  województwem  ubogim  w  infrastrukturę  drogową  dlatego  nie  zamierzamy
rezygnować z modernizacji dróg S – 74 i S – 7. W Regionalnym Programie Operacyjnym na
drogi mamy zapisane ponad 200 mln euro – powiedział wicemarszałek Zdzisław Wrzałka.
Póki co nie ma jeszcze nowego rządu, nie ma więc jakichkolwiek dokumentów dotyczących
zmiany modernizacji dróg – dodał wicemarszałek. Na potwierdzenie tych słów Krzysztof
Strzelczyk, zastępca dyrektora Generalnej  Dyrekcji  Dróg Krajowych i  Autostrad Oddział
Kielce dodał, że od 1995 roku droga S – 74 uznawana jest za drogę ekspresową. I nie ma
żadnego dokumentu, który mówiłby, że jest to droga o niższym standardzie.


